
    Vážení spoluobčané ! 
 

Nejvýznamější událostí uplynulého období byla zcela nepochybně tradiční pouť, která se i 
díky nádhernému počasí vydařila k plné spokojenosti nejen návštěvníků ale i organizátorů. 
Zdárnému průběhu ,,pouťového“  víkendu však předcházelo spousta hodin práce a příprav, 
zejména na budovách hasičské zbrojnice a hospody, ale i úprav a úklidu veřejného 
prostranství. Proto na tomto místě chci poděkovat Všem , kteří se na těchto aktivitách 
podíleli a zároveň mě velice těší že  v řadách organizátorů jsou zastoupeny všechny 
generace což je doufám příslibem, že i v dalších letech bude Řepečská pouť významnou 
společenskou a kulturní akcí nejen pro naše obyvatele, ale i návštěvníky ze širokého okolí. 
    
                                                                                                        Starosta 
 
 
 
 

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 19 .6 . 2007 
 
 
-zastupitelstvo obce jednomyslně schválilo žádost manželů Hořejších ze Stádlce o koupi 
pozemku p.č.128/13   o výměře 1140 m2 za celkovou cenu 193 800,- Kč a pověřilo starostu 
uzavřením kupní smlouvy. Nabídka na odprodej stavebních pozemků byla zveřejněna na 
úřední desce od 2.1.2007 do 18.1.2007    
 
- zastupitelstvo obce projednalo a schválilo žádost odboru rozvoje Městského úřadu v Táboře 
o pořízení územního plánu pro obec Řepeč a pověřilo starostu spoluprací s pořizovatelem.  
Existence platné územně plánovací dokumentace je nutná nejen pro další rozvoj obce, ale je i 
nezbytnou součástí žádosti o dotace při větších investičních akcích . Náklady na pořízení 
územního plánu dosáhnou částky cca 200 000 Kč,-.Zhotovitele územního plánu vybere 
zastupitelstvo obce na základě nabídek od projektantů na dalším zasedání zastupitelstva. 
 
- zastupitelstvo obce schválilo návrh smlouvy o dílo se ZD Opařany týkající se terénních 
úprav prostranství před budovou OÚ.Komunikace před budovou OÚ bude rozšířena a osazena 
po okrajích obrubníky aby nedocházelo k přejíždění vozidel po trávníku. 
 
-  zastupitelstvo obce projednalo a schválilo výsledky auditu hospodaření  a závěrečný účet 
obce za rok 2006 . Celková výše příjmů dosáhla částky  3 002 004 Kč,- výdaje pak částky 
3 000  000 Kč,- 
 
- zastupitelstvo obce schválilo v souvislosti s účinností nového zákona č. 137/2006 Sb. 
o veřejných zakázkách vnitřní směrnici platnou pro Obec Řepeč, která upravuje postup 
zodpovědných osob při zadávání zakázek malého rozsahu Obcí Řepeč. 
 
- zastupitelstvo projednalo a schválilo rozbor hospodaření obce za období od 1.ledna  do 
31.května 2007 . Za uplynulých 5 měsíců hospodařila obec na straně příjmů s částkou  
1 881 109 Kč,- a na straně výdajů s částkou 1 221 690 Kč,- . Na běžném účtu byl ke dni 31. 
5.2007 zůstatek     2 764 000 Kč,- 
 
 



- zastupitelstvo projednalo návrh na poskytování služby občanům – sečení travnatých ploch 
traktůrkem a rozhodlo že tuto službu nebude soukromým vlastníkům pozemků  poskytovat. 
Hlavním důvodem zamítnutí je vysoké riziko poškození techniky na předem neupravených 
plochách. Pro tyto účely je k dispozici u p.ČÍTKA VL . rotační sekačka a křovinořez . Cena 
půjčovného je 60 Kč,- za 1 hodinu provozu .  
 
 
 

� jednání starosty místostarosty a členů zastupitelstva 
 

 
- 5. dubna se starosta zúčastnil pravidelného Sněmu starostů Táborska 
 
- 10. dubna se starosta zúčastnil valné hromady SMOOTu ( sdružení měst a obcí Táborska)  
 
- místostarosta jednal s Geodetickou kanceláří Dvořáček o uzavření kupních smluv na 
pozemky a s  projekční kanceláří ALEKO ohledně dokončení projektové dokumentace na 
kanalizaci 
 
- starosta jednal  opakovaně na Krajském úřadu v Českých Budějovicích v souvislosti se 
 žádostí obce o finanční podporu při rekonstrukci infrastruktury a tvorby územního plánu obce 
 
- 15.5.2007 podal starosta žádost o vydání územního rozhodnutí a stavebního povolení na 
stavební úřad  v Táboře týkající se výstavby kanalizace a současně vyzval stavební firmy 
k předložení nabídek na zhotovení stavebních prací podle projektu.  
 
-  starosta jednal opakovaně na Státním okresním archivu v souvislosti se schvalováním 
nového spisového a skartačního plánu  obce 

 
 
 
 

� některá problematika podrobně 
 
 

- v měsíci únoru požádala Obec Řepeč o přidělení grantu na údržbu a opravu autobusových 
zastávek vyhlášeného Krajským úřadem Jihočeského kraje . Projekt předložený Obcí Řepeč 
týkající se rekonstrukce autobusové zastávky na návsi byl rozhodnutím grantové komise ze 
dne 29.5. 2007 schválen. Schválená výše příspěvku činí 65 520 Kč,- což je 80 % nákladů 
rozpočtovaných v projektu. Zbylých 20 % nákadů tj. 16 380 Kč,- hradí obec ze svého 
rozpočtu. Rekonstrukce je plánována na období letních prázdnin kdy je nejmenší pohyb 
cestujících, aby se omezení související se stavebními pracemi snížilo na minimum. 15.6. 2007 
podepsal starosta smlouvu o poskytnutí grantu podle níž bude celá akce dokončena do 
18.srpna 2007.   
 
- na základě zákona 254/2001 ( vodní zákon ) musí mít každý, kdo produkuje  odpadní vody 
povolení k jejich vypouštění do vodotečí . Toto povolení vydává příslušný vodoprávní úřad , 
který zároveň určí maximální míru znečištění vypouštěných odpadních vod. Naše obec má 
povolení k vypouštění odpadních vod do 31.12.2012. Majitelé nemovitostí kteří mají s obcí 



uzavřenu smlouvu o vypouštění odpadních vod a řádně platí stočné mají legislativně vše 
v pořádku. Jejich jedinou povinností je zajistit minimálně jednou ročně vyvezení septiku . 
Doklad o vyvezení kalu za septiku je nutno uchovat pro případnou kontrolu vodoprávního 
úřadu. Nesplněním této povinnosti se majitel nemovitosti vystavuje nebezpečí finančního 
postihu až do výše 50 000 Kč. Zároveň žádáme majitele nemovitostí , kteří dosud nemají 
s obcí uzavřenu smlouvu o vypouštění odpadních vod aby tak učinili nejpozději  do konce    
letošního kalendářního roku.  Jedná se majitele níže uvedených čp. 
 
- v měsíci květnu odpověděl odbor dopravy Krajského úřadu na dopis kterým žádala Obec 
Řepeč Krajský úřad Jihočeského kraje o celkovou rekonstrukci povrchu komunikace spojující 
hlavní silnici Tábor - Písek s obcemi Řepeč, Slavňovice, Stádlec, která je v majetku 
Jihočeského kraje. Bylo nám sděleno že špatný stav výše zmíněné komunikace je odboru 
dopravy Krajského úřadu znám, vzhledem k nedostatku finančních prostředků není bohužel 
možné určit bližší termín celkové rekonstrukce povrchu vozovky.  Kopie dopisu v plném 
znění je vyvěšena na úřední desce. 
 
 
 

� ze života v obci 
  

 
      -     v sobotu 7. dubna sehrál v sále místního hostince ochotnický soubor RUBIKON 
            pohádku pro děti ,,Cestička přes dvě peklíčka  

 
      -     v sobotu 26. května proběhla tradiční předpouťová zábava, hudba  HARMONIE 

 
- v neděli 27. května  se konala tradiční pouť, odpoledne zahrála na návsi           
      DOUBRAVANKA   

 
- v sobotu 2.června se konal za podpory Svazu žen  ,,Dětský den  

 
 
 

 
 

Důležité upozornění ! 
 
V letošním roce končí platnost řidičských průkazů vydaných od 1.července 1964 do 
31.prosince 1993. Žádost o výměnu je nutno podat na Městském úřadu v Táboře odboru 
správních agend ( v Tabačce 1. patro ). Výměna je bezplatná. 
 
 
Firma  Obnova biotopu v Čechách a na Moravě jako investor a zhotovitel rybníka Obcizna 
požádala Obecní úřad v Řepči o zveřejnění děkovného dopisu ve kterém vyjadřuje 
poděkování všem vlastníkům dotčených nemovitostí za vstřícný a konstruktivní přístup 
v průběhu realizace výše uvedeného vodního díla. Originál dopisu v plném znění je vyvěšen 
na úřední desce Obecního úřadu. 
 
 
 



 
Z historie…ROK 1961 
 
Po mírné zimě ozvalo se pozdní jaro mokré a studené, které se snažilo předstihnout všechny 
rozmary přírody. S velkými obtížemi bylo zaseto. Některé plochy brambor se dosazovaly 
koňskými potahy , neboť stroje nemohly do polí. Voda která natropila v jarních měsících 
značných škod scházela v létě. Po deštích nastalo sucho a celé léto takřka nepršelo. I při 
bouřkách, kterých bylo poskrovnu, smočl se prach několika kapkami. V září se musel dobytek 
krmit  suchou pící. To byla špatná předzvěst do budoucna. Po dlouhém jednání a vyhledávání 
vedoucího, převzal pohostinství v kulturním domě Josef Brušák z Opařan, který denně 
dojížděl. Pohostinství převzala a zásobovala Jednota, hostinec u Cibulků byl pro nevyhovující 
stav uzavřen. Vedoucí hostince Anna Cibulková odešla jako zaměstnanec Jednoty do 
důchodu. Rovněž v osadě Oltyni byl hostinec uzavřen. V přilehlé místnosti sálu kulturního 
domu v Řepči byla vystavěna kabina pro umístění kinopřístrojů, Začalo promítání filmů 
jednou týdně v pátek. Posléze promítací den zaměněn na neděli. JZD zakoupilo nový 
promítací přístroj značky Club za 8 000 Kč,-. Po jednom roce sloučení se JZD hospodářsky 
upevnilo, místní patriotismus, který se velmi často u některých členů projevoval, postupně 
vymizel. Byl dostavěn nový lehký kravín v Oltyni do kterého byly svedeny dojnice a část 
jalovic, které byly dosud ustájeny v soukromých stájích. Pracovní jednotka v družstvu byla  
19 Kč,- plus naturalie. Odvodňování pozemků pokračovalo na úseku Za Řepečky a Pod 
chlomky, Za Humny a Za obciznou. 
1.března 1961 bylo provedeno sčítání lidu. Podle výsledků má sloučená obec 446 obyvatel 
v obci trvale bydlících a k pobytu hlášených. Z toho je v Řepči 281, v Kášovicích 37 a v Oltyni 
128. Domů je v Řepči 74, v Kášovicích 15 a v Oltyni 42. Při porovnání s počtem obyvatel 
z r. 1930, kdy žilo v Řepči 361 a v Kášovicích 65 obyvatel, jeví se úbytek 108 obyvatel. 
Příčinou je jednak přesídlení některých rodin do pohraničí, hlavně však útěkem ze zemědělství 
do průmyslu. Bývalý řepečský kovář František Kovařík, který bydlel v domě čp.9 a kovářství 
pro JZD nechtěl provozovati se odstěhoval do čp.67. Obytné místnosti byly přiděleny JZD na 
kanceláře, neboť dosavadní kancelář v domě čp.8 byla malá a nevyhovovala zvýšenému 
provozu družstva po sloučení. Dne 29. dubna přijelo do Řepče 32 turistů za Sovětského svazu. 
Prohlédli si družstevní objekty a školu. Večer se zúčastnili veselice v kulturním domě, kde 
vystrojilo družstvo první družstevní svatbu Marii Samcové a Stáňovi Hořejšímu čp.24. 1.září 
byla uzavřena základní škola v Oltyni pro nedostatek žactva. Úspěšným hospodařením JZD a 
dobrými příjmy všech družstevníků měnil se stále způsob života na vesnici. Tradiční pečení 
chleba doma úplně přestalo. Ve stavebnictví upravuje se vnitřní zařízení domů, zavádí se voda 
do bytů, přistavují se koupelny a sociální zařízení. Bylo vydáno 15 nových povolení na úpravu 
obytných prostor. 
Od 1.ledna 1961 bylo převedeno vedení matrik ze Stádlce do Opařan. Stalo se tak po 
reorganizaci táborského okresu. Rozpočet MNV byl plánován na 91 600 Kč,-. Dosavadní 
tajemník MNV Miroslav Mareš byl pověřen jiným zaměstnáním v Táboře a odešel z funkce.Na 
jeho místo byl zvolen Karel Vokroj z Oltyně. Rozhodnutím rady MNV bylo doporučeno 
finanční správě národního majetku ONV vyvlastnění domu čp.8 v Řepči , který byl v národní 
správě od roku 1951, ve prospěch státu. ONV vyvlastnění objektu provedl. 
Narození : 16.7. František Vrchota Řepeč čp.36, 24.4. Jiří Hořejší Řepeč čp.43, 
                 7.4. Drahomíra Samcová Oltyně čp.2. 
Zemřeli : Brůžková Marie Řepeč čp. 49  ve stáří 91 roků, Čítková Anna Řepeč čp. 28 ve stáří 
68 roků, Čítek Josef Řepeč čp.66 ve stáří 71 roků. Volavková růžena Oltyně čp.24 byla 
usmrcena nákladním autem božejovické pekárny u prodejny Jednoty v Oltyni. 
Sňatky : Samcová Marie a Stanislav Hořejší, oba z Řepče 
              Samcová Anežka a Jan Rejthar z Libějic 



 


